

Jenis Akhbar : Astro Awani

Tarikh : 08/03/2024

Edisi / Muka Surat : www.astroawani.com

Tajuk : ANGKASA Wujudkan Rangkaian Perkhidmatan Ekosistem Kredit Koperasi

ANGKASA Wujudkan Rangkaian Perkhidmatan Ekosistem Kredit Koperasi



Ewon (tiga, kanan) merasmikan Majlis Ulang Tahun Sedekad Inovasi Bersama SPeKAR dan majlis penghargaan kepada pelanggan di Putrajaya, semalam.

PUTRAJAYA: Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia Berhad (ANGKASA) mewujudkan rangkaian perkhidmatan yang dinamakan Ekosistem Kredit Koperasi demi memantapkan perkhidmatan kredit gerakan koperasi seiring dengan hala tuju Angkasa yang terkandung dalam Pelan Strategik Angkasa 2050 (PESAN50).

Presiden Angkasa Datuk Seri Dr Abdul Fattah Abdullah berkata sektor kewangan dan kredit menyumbang lebih 84 peratus kepada perolehan sektor koperasi dalam negara dan ekosistem tersebut mampu melonjakkan standard dan kualiti koperasi di Malaysia setara dengan institusi pembiayaan lain.

"Antara produk yang dibangunkan di bawah ekosistem ini ialah Sistem Pelaporan Kredit Angkasa dan Experian, Sistem Potongan Gaji Angkasa (SPGA), Tawarruq Angkasa, Non-Bank Lending Credit Information (NLCI) dan Perkhidmatan Kutipan dan Pemulihan Kredit Angkasa (ACCRS)".

"Hasil kerjasama strategik antara Angkasa dan Experian, kita berjaya menghasilkan sebuah sistem pelaporan kredit mampu milik khusus bagi sektor koperasi," katanya dalam kenyataan semalam.

Kenyataan tersebut dikeluarkan sempena Majlis Ulang Tahun Sedekad Inovasi Bersama Sistem Pelaporan Kredit Angkasa dan Experian (SPeKAR) dan majlis penghargaan kepada pelanggan, yang dihadiri 21 koperasi kredit dan 11 syarikat pemberi pembiayaan di sini semalam.

Majlis dirasmikan oleh Menteri Pembangunan Usahawan dan Koperasi Datuk Ewon Benedick.

Abdul Fattah berkata sepanjang 10 tahun penubuhannya, SPeKAR telah berjaya memberikan perkhidmatan kepada 360 organisasi pelanggan koperasi dan juga agensi pembiaya, justeru untuk memantapkan perkhidmatannya, platform Trade Bureau diwujudkan bagi memberi peluang kepada koperasi atau agensi pembiayaan bukan perbankan untuk menyalurkan corak pembayaran kredit setiap individu.

SPeKAR, merupakan sebuah inovasi pelaporan kredit yang dibangunkan pada 2013 dengan menggabungkan maklumat pelaporan kredit potongan gaji Angkasa serta data institusi pembiayaan dalam satu platform dengan kerjasama bersama Experian Information Services (Malaysia) Sdn Bhd.

Sistem itu menggabungkan maklumat seperti data maklumat kredit bank, litigasi, status mufliis, maklumat pemilikan syarikat, penyenaian negatif dan lain-lain maklumat kredit.

Ketua Pegawai Eksekutif Experian Information Services Malaysia Dawn Lai berkata perkongsian sedekad Experian bersama Angkasa berdiri sebagai suatu mercu tanda kerjasama dan inovasi.

"Dengan menjadikan data berfungsi untuk semua, platform ini memperkasa pengguna, perniagaan dan komuniti Malaysia untuk berkembang maju dan kami menjangkakan masa hadapan cerah menerusi usaha bersama untuk membangunkan ekosistem pinjaman kredit dan meningkatkan kehidupan secara positif," katanya.

Kenyataan itu turut menyebut Angkasa akan terus memperkasakan kerjasama bersama Experian menerusi kepelbagaian data serta menambah baik sistem sedia ada supaya dapat mewujudkan persekitaran aktiviti kredit gerakan koperasi yang terbaik, profesional dan efisien.

- BERNAMA